



Minimizing the Risk of Exposure to COVID-19 in Canada Order (Prohibition of Entry into Canada – Specified Countries)

List of Countries

Pursuant to paragraphs 3(1)(a) and (b) of the *Minimizing the Risk of Exposure to COVID-19 in Canada Order (Prohibition of Entry into Canada – Specified Countries)* (the Order), made pursuant to section 58 of the *Quarantine Act*, having considered the factors listed in subsection 3(2) of the Order, I hereby determine the following countries to be countries where there is an outbreak of, or a risk of an outbreak of, the Omicron variant (SARS-CoV-2 variant B.1.1.529):

- Botswana;
- Egypt;
- Eswatini;
- Lesotho;
- Malawi;
- Mozambique;
- Namibia;
- Nigeria;
- South Africa; and
- Zimbabwe.

Dr./D^{re} Theresa Tam
Chief Public Health Officer
Administratrice en chef de la santé publique

November 30, 2021

Date



Décret visant la réduction du risque d'exposition à la COVID-19 au Canada (interdiction d'entrée au Canada - pays visés)

Liste des pays

Conformément aux alinéas 3(1)a) et b) du *Décret visant la réduction du risque d'exposition à la COVID-19 au Canada (interdiction d'entrée au Canada - pays visés)* (le Décret), pris en vertu de l'article 58 de la *Loi sur la mise en quarantaine*, et compte tenu des facteurs énumérés à l'alinéa 3(2) du Décret, je détermine par la suite que les pays suivants sont des pays ayant été affectés ou à risque d'être affectés par le variant Omicron (SRAS-CoV-2 variant : B.1 .1.529) :

- le Botswana,
- l'Égypte,
- l'Eswatini,
- le Lesotho,
- l'état du Malawi,
- le Mozambique,
- la Namibie,
- le Nigéria,
- l'Afrique du Sud, et
- le Zimbabwe.

Dr./D^{re} Theresa Tam
Chief Public Health Officer
Administratrice en chef de la santé publique

30 novembre 2021.

Date